
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ho e  w arm o f  k ou d  w ordt  de  L a n ge d i j ke r  va n  
he t  k l i ma at ?   
 

 

Op 9 maart 2019 organiseerde GroenLinks afdeling Langedijk in de kantine van de openbare 
basisschool De Wijde Veert in Noord-Scharwoude een bijeenkomst. 
Voor Langedijk was dit na het thema Zorg in het najaar van 2018 alweer de 2e meeting die 
zich vooral richt op het betrekken van de inwoners bij de plannen van de gemeente 
Langedijk.  
 
In een zeer informele sfeer raakten de inwoners met elkaar in gesprek over wat er speelt in 
hun leven op het gebied van duurzaamheid. Zij uitten hun zorgen over vooral de 
onduidelijkheid die er op dit moment is (in de gemeente, maar ook landelijk) ten aanzien van 
de energietransitie. 
 
Vragen 
Mooi om te zien was dat inwoners elkaar hielpen met antwoorden op hun vragen. 
Bijvoorbeeld een mevrouw die wel heel graag aan de slag wil gaan met verduurzaming van 
haar woning. Zij informeerde bij de gemeente maar kreeg geen duidelijk antwoord van de 
gemeente hoe zij dit kon aanpakken. Daarop kwam nu in deze bijeenkomst een heel 
duidelijk antwoord van andere inwoners die al erg ver gevorderd waren met verduurzaming 
(al jarenlang!): het duurzaam bouwloket kan een heel goed startpunt zijn: daar kun je 
terecht met veel vragen. 
 
Regionale aanpak Energie Strategie (RES) 
Gedurende de middag was het ook heel duidelijk dat inwoners richting missen vanuit de 
politiek. Er ontbreekt een duidelijke visie en strategie. 
Hierop konden Soledad van Eijk en Maurice Schoutsen, beiden raadslid, enige toelichting 
geven dat de gemeenteraad bezig is het met het ontwikkelen van een raadsbreed gedragen 
agenda voor de energietransitie. Dit betreft dan zuiver Langedijk. 
Echter is Nederland, na het Klimaatakkoord opgedeeld in 30 regio’s en met de zogenaamde 
RES zal er per regio een bod moeten komen die voldoet aan het akkoord en de transitie 
concreet vorm gaan geven. Er moet landelijk 35 TWh (terrawattuur) aan energie omgezet 
worden van traditioneel naar duurzaam. Landelijk zal beoordeeld worden of alle regio’s 
tezamen voldoen aan de eisen van het akkoord. Als de 35 TWh niet gehaald wordt, zal de 
restopgave verdeeld worden over 1 of meerdere regio’s. 
 
Besproken onderwerpen 
 

1. Er moet draagvlak zijn, want zonder draagvlak geen duurzaamheid. 
2. De gemeente moet zelf het goede voorbeeld geven en dit in beeld brengen. 
3. Burgerinitiatieven moeten aandacht krijgen en als voorbeeld kunnen dienen voor 

anderen.  
4. Hoe ga je van praten naar actie? 
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5. Onduidelijkheid / geen richting vanuit de politiek over bijvoorbeeld de kosten en 
welke maatregelen er nodig zijn voor de transitie. 

6. Hoe vindt de samenwerking plaats tussen gemeenten en bedrijven? Het bedrijfsleven 
heeft immers ook een belangrijke rol in de transitie. 

7. Zelf het voorbeeld geven door te starten met woningisolatie, minder vlees eten. 
8. Ook is gesproken over onttrekken van warmte uit de bodem? 
9. Is aansluiten op Huisvuilcentrale Alkmaar (warmtenet) een oplossing? 
10. Verder is er ook een hele mooie input gekomen vanuit een inwoner over de 

mogelijkheden rondom waterstof. Wordt dat dan het nieuwe gas? 
 
Provincie 
Inwoners van Langedijk willen kortom nog veel meer geïnformeerd worden over de komende 
energietransitie, aldus de ook aanwezige Rosan Kocken, (kandidaat) Statenlid voor 
GroenLinks in Noord Holland. Rosan informeerde de inwoners hoe het in zijn werk gaat 
vanuit de provincie, wat zij (kunnen en moeten) doen. 
 
Zij sprak ook o.a. over windmolens welke nu gewoon niet gebouwd kunnen worden, 
simpelweg omdat in de Staten (nog) geen draagvlak voor is (VVD met name houdt dit 
tegen). Echter wil je komen tot schone nieuwe energie dan vormen windmolens wel een 
belangrijke bijdrage daartoe. Juist omdat in Noord-Holland het effect van windmolens groot 
is door het open landschap dichtbij zee. 
 
*************************************************************************** 
Via dit verslag danken wij de aanwezige mensen nogmaals voor hun komst. Het was nuttig 
en goed om te zien dat mensen het op deze wijze informeel kunnen sparren als zeer prettig 
ervaren. 

 

ACTIE 

GroenLinks Langedijk zal er alles aan doen dat er een transitie (op gang) gaat komen, maar ook dat 

het proces wat gevolgd wordt transparant is voor iedereen (voldoende voorlichting). Onze inzet is dat 

iedereen de kans heeft om een bijdrage te leveren en dat het betaalbaar is voor iedereen. Van belang 
is dat de belangen van de inwoners van de gemeente Langedijk goed vertegenwoordigd blijven in al 
het regionaal overleg en gemaakte afspraken. 

 

Hartelijke groet, 

Namens GroenLinks Langedijk 

 

Maurice Schoutsen 

***************************************************************************************************** 

 
wilt u meer informatie, dan graag een email naar:  
Maurice Schoutsen: maurice@nh-adviesgroep.nl 

wilt u op de hoogte blijven van GroenLinks volg dan onze Facebook pagina GroenLinks Langedijk of 
kijk op onze website: https://langedijk.groenlinks.nl/ en meld je aan voor onze nieuwsbrief per email. 

 
wilt u op de hoogte blijven van de RES, ga dan naar: 

https://regionale-

energiestrategie.nl/Beheer/Registraties/1231412.aspx?t=Ik+blijf+graag+op+de+hoogte  
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